
Mariola Gawlowska
Radna Rady lVliasta
Wloclawek

Wloclawek 3l,08.2018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 prosb? w imieniu mieszkaric6w

Wloctawka o uprz4tnigcie terenu przy Poradni ul. Wojska Polskiego.

NaleZy teZ pasqz4tad teren z tylu budynku, wyci46 chwasfl,

uprzqtn4i boisko i zamontowai brakujqce skrzydlo bramy.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Zpowu2aniem
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